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      Annotation

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Роль внутреннего гудвил в формировании экономического потенциала (на примере предприятий автомобильной промышленности)». Данная работа посвящена изучению особенностей влияния внутреннего гудвил в формировании экономического потенциала, а также разработке автоматизированного инструмента оценки внутреннего гудвил через анализ информационной среды. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Описание теоретических основ анализа экономического потенциала предприятий; 2. Изучение проблематики влияния внутреннего гудвил в формировании экономического потенциала; 4. Изучение нормативно-правовой базы учета деловой репутации в соответствии с РСБУ и гудвил в соответствии с МСФО; 5. Разработка инструмента оценки внутреннего гудвил предприятий; 6. Проведение анализа экономического потенциала предприятий с учетом влияния внутреннего гудвил. В рамках данной работы проведен сравнительный анализ учета деловой репутации по РСБУ и гудвил по МСФО, выявлены основные проблемы учета, разработан автоматизированный инструмент оценки внутреннего гудвил, выявлены особенности влияния внутреннего гудвил в формировании экономического потенциала, а также предложены рекомендации по управлению внутренним гудвил.
        

        
          The topic of the final qualifying work: "The role of internally generated goodwill in the formation of economic potential (on the example of automobile industry)". This work is devoted to the investigation of the influence features of internally generated goodwill in the formation of economic potential, as well as to the development of an automated tool for the internally generated goodwill valuation by analyzing the information environment. Tasks that were solved during the study: 1. Description of the theoretical foundations of the analysis of the economic potential of enterprises; 2. Study of the problems of the influence of internal goodwill in the formation of economic potential; 3. Study of the regulatory framework for business reputation accounting in accordance with RAS and goodwill in accordance with IFRS; 4. Development of a tool for the internally generated goodwill valuation; 5. Analysis of the economic potential of enterprises with consideration of the influence of internally generated goodwill. Within the framework of the study, a comparative analysis of accounting for business reputation in accordance with RAS and goodwill in accordance with IFRS was carried out, the main accounting problems were identified, an automated tool for tool for the internally generated goodwill valuation was developed, the influence features of internally generated goodwill in the formation of economic potential were identified, and recommendations for managing internally generated goodwill were proposed.
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